
 

 

Spoštovani kolegi, dragi prijatelji športa, 

 

kmalu se bo izteklo prvih 6 mesecev, odkar ste mi zaupali vodenje največje krovne športne organizacije v državi. 

Prvega pol leta ocenjujem kot zahtevnega, a uspešnega. V tem času smo zagnali aktivnosti tako v pisarni OKS-ZŠZ, 

kot tudi na terenu, kjer smo imeli že kar nekaj srečanj s članicami naše družine. Poleg pogovorov o nadaljnjih načrtih 

in projektih OKS-ZŠZ, ste nekateri proaktivno podali tudi svoje ideje in pobude, o katerih se v pisarni tudi že 

pogovarjamo. Z nekaterimi, ki ste se že obrnili name in ekipo, se žal še nisem uspel srečati. A imate mojo besedo, da 

se bomo srečali in še naprej skupaj poganjali stvari v dobro športa. 

 

Z ekipo smo se takoj lotili dela in lahko rečem, da smo v tem času naredili veliko. Vendar se hkrati zavedamo, da je 

mnogo izzivov še pred nami. V nadaljevanju vam želim na kratko predstaviti ključne projekte Olimpijskega komiteja 

Slovenija – Združenja športih zvez (OKS-ZŠZ), ki se jim trenutno posvečamo. Že pred časom sem večkrat zatrdil, da si 

slovenski šport zasluži več. Kot ste verjetno zasledili že v medijih, se OKS-ZŠZ intenzivno ukvarja tudi z 

zagotavljanjem pogojev za stabilno in razvojno naravnano delovanje in poslovanje OKS-ZŠZ ter s tem povezano 

zagotavljanje sredstev za podporo članicam OKS-ZŠZ.  

 

Na volilni skupščini sem se zavezal, da se bodo sredstva za šport podvojila in z veseljem lahko povem, da bodo že v 

letošnjem letu sredstva, namenjena Letnemu programu športa (LPŠ), povečali za 10 milijonov evrov in bodo tako 

skupaj znašala kar 41 milijonov evrov. Do 50 milijonov, ki so bili napovedani v volilni kampanji, pa računam že v 

naslednjem letu. Seveda pa moramo dodati še zavezo, da se bo v naslednjih petih letih za športno infrastrukturo 

zagotovilo 150 milijonov evrov. Vsa dodatna sredstva smo uspeli zagotoviti v konstruktivnem dialogu z Ministrstvom 

za gospodarstvo, turizem in šport in slovensko vlado. 

 

V kratkem se bo 137 slovenskih športnic in športnikov odpravilo na Poljsko, kjer bo Krakov med 21. junijem in 2. 

julijem gostil tretje Evropske igre. Krakov bo v tem času gostil skupno preko 7.300 športnic in športnikov iz 48 držav, 
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ki se bodo pomerili v 29 panogah. Glede na pretekle dosežke sem več kot prepričan, da bodo članice in člani slovenske 

delegacije na Poljskem pokazali svojo odlično pripravljenost in dosegli vrhunske rezultate. Ne pozabimo, Evropske igre 

za marsikoga predstavljajo tudi kvalifikacije za Pariz 2024.  

 

Kmalu po koncu Evropskih iger, konec julija, pa Slovenija gosti enega največjih športnih dogodkov pri nas – 

Olimpijski festival evropske mladine (OFEM) – ki bo potekal med 23. in 29. julijem letos v Mariboru. Skupno nas bo 

obiskalo preko 3.600 mladih športnic in športnikov iz vse Evrope. Veseli me, da je pri organizaciji OFEM našim 

argumentom prisluhnila in na pomoč priskočila tudi slovenska vlada ter pokazala, da je naš dialog dober in da je razvoj 

športa v Sloveniji prioriteta vsem.  

 

Nedvomno moram omeniti tudi enega največjih projektov tega mandata, to so XXXIII Poletne olimpijske igre v Parizu 

naslednje leto. Priprave so prav tako že v polnem teku. Ob tem vam z navdušenjem sporočam, da smo za postavitev 

Slovenske hiše v Parizu že uspeli zagotoviti vrhunsko lokacijo, v pariškem parku La Villette, kjer nam bodo med 

drugim družbo delale domača Francija, Nizozemska, Brazilija in še nekatere druge vrhunske reprezentance. Slovenska 

hiša bo prav tako s podporo slovenske vlade, postala stičišče slovenskega gospodarstva, kulture, znanosti in športa. 

 

Kot ste verjetno zasledili že v medijih, se ob športno usmerjenih aktivnostih, na OKS-ZŠZ intenzivno ukvarjamo tudi s 

poslovno konsolidacijo ter zagotavljanjem pogojev za stabilen in razvojno naravnan proračun OKS-ZŠZ ter s 

tem povezano zagotavljanje sredstev za podporo članicam OKS-ZŠZ.  

Veliko medijske pozornosti je dobil tudi predlog o prodaji deleža OKS-ZŠZ v Športni loteriji. Tu želim poudariti, da do 

sedaj ni bila sprejeta še nobena odločitev. Moje stališče je jasno – vsi postopki, povezani s prodajo deleža v Športni 

loteriji, so in bodo vodeni transparentno, intenziven dialog poteka tako na Izvršnem odboru kot širše, saj želim, da 

ste o tem redno obveščene vse članice OKS-ZŠZ. Končna odločitev, ki jo mora skladno z akti na koncu sprejeti Izvršni 

odbor OKS-ZŠZ, bo zasledovala ključni cilj – to je odgovorno ravnanje s premoženjem OKS-ZŠZ, zagotavljanje 

multiplikativnih učinkov morebitne prodaje ter smotrno razpolaganje s sredstvi za nadaljnji razvoj slovenskega športa. 

OKS-ZŠZ kot krovna organizacija slovenskega športa in združenje športnih zvez na prvo mesto vedno postavlja 

interese športnic, športnikov in športnih organizacij ter njihov razvoj. OKS ne bo prodajal deleža družbe, če ob 

tem ne bo s strani potencialnega kupca dana zaveza k spoštovanju strateških sider, ki omogočajo nadaljnji razvoj in 

financiranje slovenskega športa. Kot manjšinskega lastnika pa nas na OKS-ZŠZ skrbijo določeni dejavniki 

tveganja nadaljnjega delovanja Športne loterije, ki so predstavljeni tudi v njeni strategiji. Predvsem želim izpostaviti, da 

je Športna Loterija že več let pod konstantnim pritiskom ekstremno se razvijajoče se panoge športnih stav, obenem so 

se v preteklosti že večkrat pripravljale spremembe zakonodaje, usmerjene v liberalizacijo športnih stav, kar bi 

močno vplivalo na poslovanje Športne loterije. Morebitna de-monopolizacija slovenskega trga športnih stav bi 

pomenila, da bi bilo potrebno verjetno v družbo vložiti dodaten kapital. Za takšno potezo OKS-ZŠZ nima razpoložljivih 

sredstev, obenem pa bo to lahko ogrozilo delovanje slovenske krovne športne organizacije. Ker želimo celoten postopek 

voditi transparentno, smo več o razlogih in postopku objavili javno na spletni strani OKS-ZŠZ. Za več informacij in 

podrobnejši vpogled v postopek pa smo vam na voljo tudi s pojasnili na konkretna vprašanja. 

 

Seveda pa to niso edine aktivnosti, ki jih z ekipo aktivno izvajamo. Leta 2020 je prav na pobudo OKS-ZŠZ, 23. 

september postal Dan slovenskega športa, ki ga bomo obeležili z Olimpijskimi festivalom in državno proslavo, ki 

jo pripravljamo v sodelovanju z MGTŠ. Prav na ta dan bomo letos začeli z aktivnostmi v okviru Evropskega tedna 
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športa. Le-tega bomo obeleževali do 30.9. po celi Sloveniji, s ciljem, da se pripravi preko 250 dogodkov na lokalni 

ravni. Tudi jeseni bomo aktivni, saj pripravljamo kongres Športa za vse z naslovno temo Gibalna dejavnost v lokalnih 

skupnostih. 

 

Veliko pozornosti namenjamo tudi športnicam in športnikom, ki morajo biti središču krovne športne organizacije. Zato 

sem vesel, da smo vzpostavili Odbor za športnike in olimpijske vrednote, ki ga vodi olimpijka Katja Koren 

Miklavec. Novi organizaciji dela na OKS je sledila tudi vzpostavitev novega oddelka znotraj strokovne službe, z glavnim 

ciljem razvijati dvojno kariero športnikov in športnic in pomagati izboljšati njihove statusne pravice, hkrati pa še 

naprej skrbeti za razvoj in promocijo olimpijskih vrednot preko programov Slovenske olimpijske akademije. 

Skladno s potencialnim dezinvestiranjem finančnih naložb OKS-ZŠZ, kjer veliko pozornosti namenjamo rešitvi 

gordijskega vozla okoli Bežigrajskega športnega parka, bomo z dodatnimi sredstvi podprli Projektno pisarno za 

pomoč članicam, kjer bo v ospredju sodelovanje na računovodskem, pravnem in marketinškem področju. Na junijskem 

Izvršnem odboru bomo predlagali tudi povečanje obsega sredstev, ki bodo na voljo za finančna posojila članic v 

primeru likvidnostnih težav, pripravljamo pa tudi Solidarnostni sklad za članice OKS, kjer bo mogoče pridobiti dodatna 

nepovratna sredstva za programe. 

 

Zagnali smo že tudi pobudo za ustanovitev Kluba slovenskih športnih funkcionarjev, s katerim želimo okrepiti 

sodelovanje vseh slovenskih športnih funkcionarjev na mednarodnem parketu, izmenjevati dobre prakse in izkušnje ter 

dodatno krepiti ugled slovenskega športa v svetovnem merilu. 

 

Nenazadnje pa našo energijo vlagamo v smer krepitve pomena in vloge športa in rekreacije v izobraževalnem 

sistemu. Prepričani smo, da si šport v vseh obdobjih izobraževanja zasluži večjo težo in pozornost, vključno z vrnitvijo 

športa kot obvezne vsebine na visokošolske institucije ter s krepitvijo in podporo lokalnim društvom, ki že danes 

skrbijo za promocijo in razvoj športa med otroki in mladino. 

Za konec predlagam v branje moj pogled o dosedanjem delu in dosežkih, odkar ste mi zaupali vodenje OKS-ZŠZ, v 

intervjuju za Delovo Sobotno prilogi (10.6.2023). Vsi, ki intervjuja še niste prebrali in bi ga želeli, ga najdete na tej 

povezavi.  

 

Dragi prijatelji športa, 

 

ob koncu naj vam želim čim lepši skok v poletje in čas dopustov. Pred nami je čas, ko se bomo imeli priložnost vsaj za 

hip umakniti od službenega vsakdana in posvetili stvarem, za katere nam med letom mogoče zmanjka časa. Napolnimo 

baterije in se posvetimo sebi in svojim najbližjim. Ob tem pa seveda ne pozabimo podpreti slovenske športnice in 

športnike na Evropskih igrah ter naše mlade upe na Olimpijskem festivalu evropske mladine v Mariboru.  

 

Olimpijski pozdrav, 

 

          Franjo Bobinac 

               Predsednik  
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